
 
САКСАГАНСЬКА РАЙОННА У МІСТІ  РАДА 

 

    м. Кривий Ріг       

          

                 

   

Протокол № 42  

ХLIІ сесії Саксаганської районної у місті ради VІІ скликання 

        

02 жовтня 2020 року                                                                               

Засідання почалося о 10 год. 00 хв.                                                                               

Засідання закінчилось о 11 год.30хв.  

Сесійна зала виконкому Саксаганської 

районної у місті ради 

           
02 жовтня 2020 року відбулося пленарне засідання ХLIІ сесії районної у 

місті ради VІІ скликання, яке відкрив і проводив Беззубченко Валерій 

Вікторович - голова районної у місті ради. 

 На початок позачергового пленарного засідання зареєструвалося 32 

депутати районної у місті ради. Решта депутатів були відсутні з різних причин. 

Список присутніх та відсутніх депутатів додається. 

 На пленарному засіданні були присутні: Юрій Григорович Вілкул, 

Криворізький міський голова, Олег Валентинович Рижков, керівник 

Криворізької місцевої прокуратури № 3; керівники структурних підрозділів 

виконкому районної у місті ради та виконавчих органів районної у місті ради. 

 З нагоди відзначення 100-річного ювілею Криворізької міської ради 

проведено церемонію нагородження. 

 Одноголосно обрано лічильну комісію у складі трьох чоловік, 

персонально: Аллу Нагній,  Олену Горбаченко, Ольгу Ісакову. 

 Одноголосно обрано редакційну комісію у складі трьох чоловік, 

персонально: Олену Єжеменську, Раїсу Лисенко, Едуарда Курочку. 

 Одноголосно обрано секретарем сесії Марину Конєву. 

 Одноголосно затверджено регламент роботи: доповідачам з питань, 

внесених на розгляд ради - до 10 хв., виступаючим від депутатських груп та 

фракцій або у дебатах - до 5 хв., при розгляді питання порядку денного 

«Різне» - до 5 хв. Пленарне засідання провести за 1 годину. 

          Одноголосно затверджено порядок денний «у цілому», що додається. 

 

Доповідав Олег Рижков, 

керівник Криворізької місцевої прокуратури № 3 
 

1. СЛУХАЛИ: Інформація про стан законності, боротьби із злочинністю, 

охорони громадського порядку та результати діяльності 

Криворізької місцевої прокуратури № 3 на території 

Саксаганського району. 
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____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан законності, боротьби із злочинністю, 

охорони громадського порядку та результати діяльності 

Криворізької місцевої прокуратури № 3 на території 

Саксаганського району взяти до відома. 

 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

Доповідав Андрій Толкачов, 

начальник управління благоустрою та  

житлово-комунального господарства 
  

Співдоповідав Едуард Курочка, 

 голова постійної комісії  районної у місті  

ради з питань соціально-економічного розвитку 

 району та комунального господарства 
 

2. СЛУХАЛИ: Про готовність житлового фонду, об’єктів соціальної 

сфери та комунального призначення до роботи в осінньо-

зимовий період 2020-2021 років» 

___________________________________________________ 

ВИСТУПИЛА: Раїса Лисенко з висновком редакційної комісії 

___________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 406 

Результати голосування:       «за» - 31 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 1 

                                                «усього» - 32 

 

___________________________________________________ 
 

Доповідав Валерій Беззубченко, 

голова районної у місті ради 
 

3. СЛУХАЛИ: Про звіт голови районної у місті ради про діяльність 

виконавчого комітету районної у місті ради за дев’ять 

місяців 2020 року» зі змінами 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 407 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
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Доповідала Людмила Шматкова, 

начальник фінансового відділу 
 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення районної у місті ради від                 

24 грудня 2019 року № 345 «Про районний у місті бюджет 

Саксаганського району у місті Кривому Розі 

Дніпропетровської області на 2020 рік (04205606000)» 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 408 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 

 

Доповідав Андрій Іванов, 

секретар постійної комісії з питань регламенту, законності, 

правопорядку, депутатської діяльності та етики 
 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Саксаганської районної у 

місті ради від 25 грудня 2015 року № 8 «Про затвердження 

Регламенту Саксаганської районної у місті ради» зі 

змінами 

___________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 409 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 

 

Доповідав Андрій Іванов, 

секретар постійної комісії з питань регламенту, законності, 

правопорядку, депутатської діяльності та етики 
 

6. СЛУХАЛИ: Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у 

місті ради з питань регламенту, законності, правопорядку, 

депутатської діяльності та етики 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 410 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
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Доповідала Лілія Бурак, 

голова постійної комісії районної у місті ради з питань планування 

бюджету, фінансів, підприємницької діяльності та регуляторної 

політики 
 

7. СЛУХАЛИ: Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у 

місті ради з питань планування бюджету, фінансів, 

підприємницької діяльності та регуляторної політики 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 411 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

Доповідала Анжеліка Логінова, 

голова постійної комісії районної у місті ради з питань 

 охорони здоров’я, соціального захисту та екології 
 

8. СЛУХАЛИ: Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у 

місті ради з питань охорони здоров’я, соціального захисту 

та екології 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 412 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

Доповідав Едуард Курочка, 

голова постійної комісії районної у місті  

ради з питань соціально-економічного розвитку 

 району та комунального господарства 
 

9. СЛУХАЛИ: Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у 

місті ради з питань соціально-економічного розвитку 

району та комунального господарства 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 413 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
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Доповідала Ольга Ісакова,  

голова постійної комісії районної у місті ради з питань духовності, 

освіти, фізичної культури та спорту, у справах сім’ї і молоді 
 

10. СЛУХАЛИ: Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у 

місті ради з питань духовності, освіти, фізичної культури та 

спорту, у справах сім’ї і молоді 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 414 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

Доповідала Тетяна Бурік, 

завідуюча загальним відділом 
 

11. СЛУХАЛИ: Про забезпечення доступу до публічної інформації 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 415 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 

 

Доповідав Андрій Толкачов, 

начальник управління благоустрою та житлово-комунального 

господарства 
 

12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми з благоустрою території 

Саксаганського району на 2020-2022 роки, затвердженої 

рішенням районної у місті ради від 24 грудня 2019 року      

№ 364 «Про затвердження Програми з благоустрою 

території Саксаганського району на 2020-2022 роки» 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 416 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

Доповідала Олена Мігуша, 

завідуюча відділом культури 
 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 24 
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грудня 2019 року № 359 «Про затвердження Програми 

реалізації державної політики розвитку культури у 

Саксаганському районі на 2020-2022 роки» 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 417 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

Доповідала Людмила Шматкова, 

начальник фінансового відділу 
 

14. СЛУХАЛИ: Інформація про письмовий звіт про виконання районного у 

місті бюджету за I півріччя 2020 року. 

____________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ: (протокольно):  

1. Інформацію взяти до відома.  

 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

 

Доповідала Ірина Сироватка, 

начальник служби у справах дітей 
 

15. СЛУХАЛИ: Інформація про хід виконання рішення районної у місті 

ради від 24 квітня 2019 року № 307 «Про взаємодію 

суб’єктів профілактики у вирішенні проблемних питань 

дітей із сімей, які опинилися в складних життєвих 

обставинах» 

 

ВИРІШИЛИ: (протокольно):  

1. Інформацію про хід виконання рішення взяти до відома. 

2. Рішення районної у місті ради від 24 квітня 2019 року     

№ 307 «Про взаємодію суб’єктів профілактики у вирішенні 

проблемних питань дітей із сімей, які опинилися в складних 

життєвих обставинах» зняти з контролю. 

 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
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Доповідав Андрій Іванов, 

начальник відділу освіти 

 
 

16. СЛУХАЛИ: Інформація про хід виконання  рішення районної у місті 

ради від 26 травня 2016 року № 58 «Про реалізацію в 

районі державної політики з питання національно-

патріотичного виховання дітей і молоді» 

___________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ       (протокольно):    

 1.Інформація про хід виконання рішення взяти до відома. 

2. Рішення районної у місті ради від 26 травня 2016 року   

№ 58 «Про реалізацію в районі державної політики з 

питання національно-патріотичного виховання дітей і 

молоді» зняти з контролю. 

 

 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
 

 

17. СЛУХАЛИ: 

 

Інформація про хід виконання рішення районної у місті 

ради від 26 грудня 2018 року № 264 «Про забезпечення 

права на освіту дітей з особливими потребами в закладах 

дошкільної та загальної середньої освіти» 

 

ВИРІШИЛИ: (протокольно):  

1. Інформація про хід виконання рішення взяти до відома. 

2. Рішення районної у місті ради від 26 грудня 2018 року    

№ 264  «Про   забезпечення  права   на  освіту  дітей   з  

особливими потребами в закладах дошкільної та загальної  

середньої освіти» зняти з контролю. 

 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 
  

  

18. СЛУХАЛИ: Інформація про хід виконання  рішення районної у місті 

ради від 24 грудня 2019 року № 346 «Про роботу відділу та 
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закладів освіти району щодо реалізації Програми 

перспективного розвитку освіти м. Кривого Рогу на 2019-

2021 роки в частині поліпшення матеріально-технічної 

бази закладів» 

___________________________________________________ 

ВИРІШИЛИ (протокольно):    

 1.Інформація про хід виконання рішення взяти до відома. 

2. Рішення районної у місті ради від 24 грудня 2019 року 

№ 346 «Про роботу відділу та закладів освіти району щодо 

реалізації Програми перспективного розвитку освіти м. 

Кривого Рогу на 2019-2021 роки в частині поліпшення 

матеріально-технічної бази закладів» залишити на контролі 

та заслухати у IV кварталі 2021 року. 

 

Результати голосування:       «за» - 32 

                                                «проти» - 0 

                                                «утримались» - 0 

                                                «усього» - 32 

____________________________________________________ 

 

 

 У різному виступили:  Оксана Кравченко, завідуюча відділом економіки 

та промисловості, та Едуард Давоян, креативний директор рекламного 

агентства «Ліфт», щодо розробки символіки Саксаганського району, створення 

особливого  логотипу. 

Головуючий наголосив, що у разі необхідності, про  скликання 

наступного пленарного засідання сесії районної у місті ради VІІ скликання  

буде повідомлено додатково. 

 

Стенограма виступів на пленарному засіданні додається. 

 

 

 

Голова районної у місті ради       Валерій Беззубченко 

 


